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Under året 2019 har föreningens arbete med vägens underhåll genomförts enligt plan och 
utifrån de förutsättningar som vädret tillåtit.   
 
Styrelsen har haft ordinarie styrelsemöte vid 4 tillfällen under kalenderåret samt ett antal 
förberedande möten och kontakt med IP-Only för att förhandla och ta fram beslutsunderlag 
inför beslut om fiberdragning.  
Årsmöte hölls den 18/5 och en extra föreningsstämma hölls den 7/12 för att besluta om 
godkännande av IP-onlys förslag till upplåtelseavtal för dragning av fiber. I detta beslut 
hanterades upplåtelse av sträckan Järlåsa tom Kryssbo som en första etapp. Den extra 
stämman beslutade att godkänna upplåtelseavtalet samt att ge styrelsen bemyndigande att 
fatta beslut om resterande sträcka under samma premisser som i avtalet företapp 1.  
 
Större händelser efter periodens utgång: 

- IP-only har lagt fiber mellan Järlåsa och Kryssbo och kopplat in abonnenter till nätet 
- IP-only och Fribergavägens samfällighetsförening har tecknat upplåtelseavtal för 

resterande sträcka av vägen och fiber har dragits även där. 
- Två Nya hållplatser iordningställda samt spegel monterad vid skymd backkrön/sväng.  
- Snöröjningsavtal med Jörgen Björkqvist   
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